



A GLOBAL LEADER IN PROVIDING  
THE MOST INNOVATIVE CUSTOMIZED  
FOOD PROCESSING SOLUTIONS

---



---

EN - FR

**mod. AQUA**  
BLOWING WASHER  
LAVEUSE A BARBOTAGE

# AQUA

BLOWING WASHER  
LAVEUSE A BARBOTAGE



WASHING/  
TREATMENT  
LAVAGE/  
TRAITEMENT



available for:  
BABY LEAF • SALAD • VEGETABLES  
MUSHROOMS • FRUITS

disponible pour:  
PRODUITS EN FEUILLE • SALADE  
LEGUMES • CHAMPIGNONS • FRUIT

Designed with the most delicate items in mind (i.e. baby leaves), the Aqua model (that set the industry standard) provides gentle product washing, minimizing product damage and maximizing shelf life. The washer incorporates a large number of “state-of-the-art” features to ensure thorough, efficient cleaning, as well as many features unique to our design. The enhanced hygienic design facilitates the minimization of sanitation downtime, thus improving efficiency and capacity.

The main advantages and features of the system are:

- Possibility to process a wide range of fruit, vegetables, and mushrooms.
- Excellent washing quality.
- Easy regulation of the washing parameters and double combined hydraulic - pneumatic action.
- Also available with wire belt for product output and with self-cleaning rotary filter (100-150).
- Many available options - provide customization to customer requirements.
- Main washing parameters managed from PLC with touchscreen display.

Réalisée en tenant compte des exigences des producteurs de produits délicats (jeunes pousses), le modèle “Aqua” (notre standard industriel), assure un lavage délicat, en réduisant les dommages et augmentant la durée du produit. La laveuse est composée d’une gamme étendue des composants d’avant-garde qui garantissent un lavage efficace, et d’une série de caractéristiques spécifiques grâce à la nouvelle conception de la laveuse. Le système présente un profil facile à nettoyer qui permet d’épargner du temps, en augmentant l’efficacité.

La laveuse a pour caractéristiques:

- Possibilité de traiter une gamme étendue des fruits, légumes et champignons.
- Une extraordinaire qualité de lavage.
- Réglage simple des paramètres de lavage et de la double action hydraulique pneumatique.
- Disponible aussi dans une version avec tapis monofil pour les produits en sortie et avec filtre rotatif autonettoyant (100-150 i).
- De nombreuses options avec la possibilité de construire un modèle sur mesure.
- Les principaux paramètres sont gérés par un PLC avec un système réglable d’écran tactile.

	AQUA 1000	AQUA 1200	AQUA 1500
Installed power / Puissance installée	5,5 kW	7,8 kW	19,8 kW
Dimensions / Dimensions	87 <sup>13</sup> / <sub>32</sub> X 191 <sup>11</sup> / <sub>32</sub> X H. 79 <sup>17</sup> / <sub>32</sub> In 2220 x 4860 x H.2020 mm	104 <sup>21</sup> / <sub>64</sub> X 191 <sup>11</sup> / <sub>32</sub> X H. 79 <sup>17</sup> / <sub>32</sub> In 2650 x 4860 x H.2020 mm	116 <sup>6</sup> / <sub>64</sub> X 234 <sup>1</sup> / <sub>4</sub> X H. 79 <sup>17</sup> / <sub>32</sub> In 2950 x 5950 x H.2020 mm